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Dagsorden: 
 

1. Åpning 
2. Godkjenning av stemmeberettigede 
3. Godkjenning av innkalling 
4. Godkjenning av saksliste 
5. Valg av årsmøtedirigent 
6. Valg av årsmøtesekretær 
7. Valg av to medlemmer til å undertegne årsmøteprotokoll 
8. Valg av to medlemmer til Idrettstinget 2023 – Agder Idrettskrets 
9. Årsberetninger 
10. Regnskap med kontrollutvalgets beretning 
11. Budsjett 2023 
12. Valg 
13. Avslutning 

 
Ved spørsmål om årsmøtet kan leder kontaktes 
Tromoy.il@gmail.com 
922 03 051 
 
Vel møtt! 
Mvh. Styret 
 
 
 
Sak 1‐8 føres ikke egne saker med saksnumre utover dagsorden. 
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Sak 9: årsberetninger 
 
Leder, Runar Edvardsens oppsummering av året 2022 
Jeg legger nå bak meg mitt tredje år som styreleder av idrettslaget. Nok et annerledes‐år, der vinter 
og tidlig vår igjen var preget av tiltak og tilpasninger. Vi kan heldigvis nå se fremover og bruke energi 
på å utvikle oss videre. 
 
Året har igjen vært innholdsrikt. Vi har hatt en gradvis økning i tilbud og i medlemstall, noe vi har en 
strategi for å øke ytterligere i 2023, med gjeldende nye prismatriser for medlemskap. 
Vi har hatt to større investeringer. Særlig banelys har vært en kostnad og en stor innsats gjort til 
glede for lokalmiljøet. Særlig takk til Thomas Skauen i huskomite og Olav Hogganvik for spesielt god 
innsats hver eneste dag i en lengre periode for å få dette gjennomført. Virkelige hverdagshelter! 
Ellers har klubben også investert i en ATV, til brøyting av fotballbanen og til drift av lysløype og 
tilgjengelighet her. 
 
Ellers har vi arrangert Tromøy lekene, noe vi kaller en stor suksess. Masse aktivitet og idrettsglede 
på tvers av årskull og til og med generasjoner. Dette tar vi sikte på å lage en tradisjon utav og å 
utvikle også kommende år. Vi har hatt dugnad på anlegget i flere omganger, særlig suksess var det å 
innlemme barn i innsatsen, forebyggende på mange vis og sosialt også for dem. Her håper vi også å 
ha skapt en tradisjon. Mer om dugnadene i beretningen fra huskomitè. 
BUA har vært en suksess, moro å se at flere ønsker å ta den i bruk og å inspirere til et mer variert 
utvalg og tilbud for lokalmiljøet. 
 
Vi er veldig glade for at en betent nabosak nå endelig virker å være endt og et forlik er nådd. En 
betent sak der mange ressurser har gått med. Takk til tidligere styremedlemmer og andre frivillige 
for innsatsen her!  
 
I høst hadde vi den første basaren siden covid. Lokalmiljøet var sultent på litt lotteri, så oppmøtet 
var stort! Her var særlig frivillige fra eldretrimmen, med Ole Stiansen i spissen sentrale og det var 
veldig moro å se alle generasjoner samlet! Nissemarsjen gikk av stabelen siste torsdag i november i 
kjent stil. Det ble et flott arrangement med supert oppmøte! 
 
Jeg er glad og stolt av å være styreleder for et idrettslag med en sterk lokal forankring og er særlig 
glad for et styre som støtter og som samarbeider godt! Nå ser vi frem mot nok et år, med nye 
prosjekter og videreføring av tradisjonene våre! 
Takk! 
 
Runar Edvardsen 
Styreleder. 
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Årsberetning 2022 ‐ styret Tromøy IL 
 
Vi har avholdt 8 styremøter og behandlet 52 saker i 2022. Vi har hatt en del store kostnader il løpet 
av 2022. Vi har blant annet fått installert nye banelys. Disse vil nå lyse godt for våre medlemmer 
som bruker det flotte anlegget vårt. Takk til alle frivillige som har bidratt slik at vi kunne holde 
kostnaden lavere. 
 
Idrettslaget har anskaffet seg ATV m/brøyteskjær. Med dette kan vi, til stor glede for våre 
medlemmer, i større grad sikre en snøfri fotballbane gjennom vinteren. 
I våres klarte vi endelig å lande saken Dybdalgård hadde mot oss. Det ble utgifter til advokat og 
styret har brukt utrolig mye energi på denne tidkrevende saken. Eierne av Dybdalgård godtok 
tilbudet vårt på kr.40.000 for å få avsluttet saken. 
 
Av vedlikehold på anlegg er det blitt malt gjerde rundt fotballbanen og klubbhuset er malt. 
Før sommeren gjennomførte vi idrettslagets første «Tromøy leker» med stor suksess. Her hadde vi 
loddsalg, åpen kiosk og turneringer av ulik slag. Mange barn og voksne møtte opp og det ble mye 
idrettsglede. Dette frister til gjentakelse neste år. 
 
En annen hyggelig ting for idrettslaget og nærmiljøet er utvikling av BUA. Her kan folk låne diverse 
utstyr. Her er alt fra baller til sparkesykler. Dette er vi stolt over å ha fått til! 
 
I høst kunne vi endelig avholde basar igjen. Det var hyggelig å se så mange mennesker som gledet 
seg over å samles. Vi fikk god hjelp av erfarne medlemmer til å gjennomføre loddsalg og 
tombola‐trekning. Tusen takk! Basaren er en viktig inntektskilde til klubben vår. Og det er nå en 
gang slik at pengene ikke kommer løpende av seg selv. Vi i styret vedtok derfor at våre medlemmer 
i gren skulle selge sokker for Bambusa, som en dugnad for klubben. Det ble mindre salg enn 
forventet. Vi satser likevel videre på dette! 
 
Klubbhuset har vært hyppig i bruk til utleie og vi er superglade for at så mange ser nytten og bruken 
av et så flott lokale som vi råder over. 
Av større fremtidige vedlikehold, jobber styret nå mot inntjening og avsetning for bytte av 
kunstgress på fotballbanen, noe medlemmer vil se av budsjetter fremover. 
 
Medlemskontingenten 2022 er som følger: 
 
Enkeltmedlem voksen:  500,‐ 
Familemedlemskap:   200,‐ ved mer enn 3 familiemedlemmer 
Barn/pensjonist:   400,‐ 
 
 
Tillitsvalgte 2022 – Tromøy IL 
 
Hovedstyret: 
Leder:      Runar Edvardsen 
Nestleder:     Birger Lassesen (2022) 
Kasserer:     Eivind Pedersen (2021) 
Sekretær:     Monika Ramsdal (2022) 
Styremedlem 1:   Tord Broms Thorsen (2021) 
Styremedlem 2:   Ide Folåsen (2022) 
Vara 1:     Liv‐Anna Folgerø (2021) 
Vara 2:     Emile Pedersen (2022) 
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Komiteer Tromøy IL 2022: 
Øverste ledd i hver gren er å anse som gruppens leder. 
 
Medlemsansvarlig:    Thomas Skauen 
Barneidrettsansvarlig:    Emile D Pedersen 
 
Hus og anlegg: 
Thomas Skauen(leder) 
Birger Lassesen 
Torger Singelstad 
Wenche Nilsen 
Lars Martin Jensen 
 
Allidrett 3‐6 år:     
Liv‐Anna Folgerø(leder) 
Pluss en eller to nye etter påske. Det vil bli rekruttert nye medlemmer til komiteen på første trening 
etter påske. 
 
Fotballgruppe      Eivind Pedersen (leder) 
        Tore Furnes 
        Vidar Lauve 
        Runar Edvardsen 
 
Badmintongruppe    Willy Kristiansen (leder) 
 
Skigruppe      Tara Helena Ørbak Haugenes (leder) 
        Birgitte Holt 
 
Skispor       Thomas Skauen 
 
Festkomite      Steinar Fjeldberg (leder) 
        Stian Hogganvik 
        Filip Sørensen 
        Robin Dakin 
 
Valgkomite      Vidar Sirevåg (leder) 
        Tara Helena Ø. Haugenes. 
        Synnøve Solheim 
 
Kontrollkomite     Audun Solstad (leder) 
        Torbjørn Lassesen 
 
 
 
 

 
Monika Ramsdal (for sekretær)      Runar Edvardsen (leder) 
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ÅRSBERETNING ‐ FRA NESTLEDER OG ANLEGGSANSVARLIG, HUSKOMITE 
  
Fjoråret / 2022 føyde seg inn i et mer eller mindre "normalår" for klubben ‐ heldigvis. 
  
Aktivitetene både på og rundt banen, samt bruk av klubbhuset er nå slik det var før koronaen "tok 
oss." 
  
Vi har hatt flere dugnader, samt større ting som er utført.  Det kan nevnes: 
  
Nytt lys rundt banen, kjøpt inn ATV, Dybdal gård, snekret ferdig og malt gjerde rundt banen, 
klubbhuset ferdig malt, div. arrangementer skal ordnes og legges til rette for, kiosken er åpen så 
ofte vi har behov ‐ noe vi får gode tilbakemeldinger på. 
  
Dugnadsånden kan nok bli noe bedre.  I perioder er det mye søppel på og rundt banen. 
  
Selve anlegget / klubbhus fremstår som godt vedlikeholdt / representativt, noe vi får gode 
tilbakemeldinger på bl.a. ved utleie av klubbhuset.    
  
  
Mvh.  Birger Lassesen 
Nestleder og anleggsansvarlig. 
Thomas Skauen  
Leder huskomite 
 
 
Årsrapport fra festkomiteen 2022 
 
Festkomiteen 2022 (uendret fra 2019) 
 
Leder: Steinar Fjeldberg 
Medlemmer: Filip Adrian Sørensen, Stian Hogganvik, Robin Dakin 
 
Festkomitéen er en gruppe som i hovedsak bistår klubben på regelmessige tilstelninger som 
basarene og nissemarsjen. Samtidig er vi en ressurs for andre grupper i klubben som ønsker hjelp 
ved arrangementer. 
 
Inneværende år har det vært noe begrenset aktivitet, men vi er på vei tilbake til «normalen» 
etter pandemien vi alle ble berørt av. Vi gjennomførte 3 arrangementer i år. 
 
24. april Åpen dag på gartneriet ‐ Gartneridagen 
I år ble det kiosk under åpen dag på Olsens Handelsgartneri. Alltid like trivelig å gi besøkende et 
tilbud samtidig som det gir klubben inntekter. Vi fikk igjen anledning til å benytte kjøkkenet for 
tilberedelser, noe som gjør jobben enklere for oss. Takk. 
 
13. oktober ‐ Høstbasar 
Første basar etter pandemien. Godt oppmøte på klubbhuset. En travel men morsom dag for store 
og små. 
 
24. november Nissemarsj 
Marsjen ble tradisjonelt avhold siste torsdagen i november. Vi hadde god hjelp av nisser rundt i 
lysløypen som i fjor. God stemning i løypen og ved klubbhuset etter gåturen. Som tidligere serverte 
vi varm grøt og drikke etter turen. 
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Været var godt og det ble konsumert ca. 60 kg grøt. 
Nissen kom med kalender til de minste barna – alle var snille i år og fikk sjokoladekalender. 
Koselig pyntet med lys, vi hadde bål og spilte julemusikk. 
 
Komiteen har i år ikke avholdt medlemsmøter. 
 
Festkomiteen ønsker å representere klubben på best mulig måte. 
 
Kontakt oss gjerne om du trenger hjelp til noe i forbindelse med et arrangement gruppen din ønsker 
å gjennomføre. 2022 ble et år der aktiviteten tok seg opp etter pandemien. Vi er klare for å ta fatt 
på nye oppgaver og håper å styre komiteen med flere medlemmer. 
 
Vennlig hilsen 
Festkomiteen v / Steinar Fjeldberg 
 
 
Årsberetninger fotballgrupper 
 
Fotball 2011: 
Vi har igjen hatt en flott sesong med 2011‐kullet. Vi har spilt 7er fotball i år, og både vært med i 
seriespill og noen turneringer. Vi har hatt en stabil gruppe med ivrige spillere med flott innsats både 
på trening og kamp. Vi har vært 8 ‐9 spillere i år. Vi har trent 2 ganger i uka. Når vi har spilt kamper 
har vi hatt 1 trening i uka, i tillegg til kampen. Vi har vært 4 trenere som har vært med å trene laget i 
år. 
 
Hilsen Vidar Lauve 
 
 
Sammendrag for Tromøy G10  2012 
 
Tromøy G10 var i starten av 2022, 19 spillere. Dessverre har 5 spillere sluttet og vi er nå 14 spillere. 
Vi er 11 gutter og 3 jenter. Vi har i hele 2022 hatt treninger på Torsdager og kamper på Tirsdager og 
Onsdager, vi har hatt 2 lag og rullert på uttak til alle kamper. Vi har vært med på blåveiscup, sørfjell 
sommerturnering og sportsprofilcup samt en i sørlandshallen. 
Trenere har vært Christian Lie og Bjørn Rune Åsen, som er godt hjulpet av Eivind Pedersen som 
oppmann. 
Det er våres inntrykk at spillerne trives godt sammen og med trenere og stiller med 1 lag for 
sesongen 2023. Vi utvider med treninger på onsdager utenfor kampsesong. 
 
Christian Lie                                                 Bjørn Rune Åsen                                              Eivind Pedersen 
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Oppsummering av 2022‐sesongen for 2013‐spillere 
 
Trenere: 
Espen Haugland Eikevoll 
Kristoffer Isefjær 
Tord Broms Thorsen 
 
Spillere: 
Antall aktive spillere på laget har vært 13 ‐ 14 stykker gjennom sesongen. Antall spillere som har 
deltatt på treningene har vært i størrelsesorden 8 – 12, med generelt bra oppmøte. 
 
Tidspunkt for treninger: 
Treningene har gjennom hele sesongen vært gjennomført på mandager kl. 17‐18. Siste trening før 
jul ble avholdt 12.desember. 
 
Treninger: 
Fokus på treningene har vært lek og moro, forskjellige øvelser med ball, og generelt mye 
ballkontakt. Treningene har vanligvis vært delt inn i tre hoveddeler; oppvarming, øvelser og spill. 
Oppvarming – Rolige løpsøvelser, firkant, føring av ball i definert område etc. Mye bruk av kjegler i 
ulike øvelser. 
 
Øvelser – Korte/lange pasninger, firkant, skuddøvelser, spillorienterte øvelser 
 
Spill – Variasjoner av spill. Store/små mål. Noen ganger med begrensning på antall ballberøringer. 
Forsøk på å få øvelsene inkludert i spill. Øve på posisjon og skape rom. 
 
Siste delen (5‐10 min) av treningene har i blant vært satt av til frilek/moro som typisk har bestått av 
spill barn mot voksne. 
 
Kamper/Cuper: 
Kampene ble spilt på onsdager gjennom sesongen. Lang sesong med mange kamper, hvor 
annenhver kamp var bortekamp. I tillegg var det deltakelse på Blåveiscup i Froland, Coopcup på Vik, 
Sørfjellcup og Sportsprofilcup i Sørlandshallen 
 
Foreldremøte: 
Det ble gjennomført foreldremøte i forkant og etterkant av sesongen. Leder for klubben, Runar 
Edvardsen, informerte om status for klubben og trenerne ga status for laget. Kommunikasjon og 
samtaler basert på satt møteagenda. 
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Tromøy il – 2015 
 
Vi har vært en gjeng 2.klassinger med treninger en dag i uken. Vi har også deltatt i seriespill, noe 
som viste seg vanskelig å mobilisere for, særlig på utebane, så vi måtte dessverre trekke laget her. 
Vi har likevel flere turneringer å se tilbake på og er særlig glad for miljøet blant barna. Allidrett med 
fotballfokus har vært en suksess. Særlig interesserte i fotball har hatt ytterligere glede av 
helgetilbudet, der de også får spilt mot andre aldre, med voksne som utjevner forskjeller. 
Vi har vært mellom 8‐16 barn. Noe variabelt, men alltid et godt nok treningstilbud. Vi har hatt fokus 
på å blande og å mikse kjønn til beste for tilbudet vi skal ha uke for uke. Særlig har måten vi har 
samarbeidet med tilbudet i 2016‐gjengen vært fint å være del av. Vi har beriket hverandre i trening 
og i kamper, ettersom behov. Vi er klare for nytt år på samme vis og håper på vedvarende 
deltakelse fra gjengen vår! 
Trenerne 
Runar Edvardsen, Stian Hogganvik, Audun Solstad, Leif Arild Svendsen 
 
  
Årsmelding 2022 for årskullet 2016 
  
2016‐kullet har hatt 1 trening i uken. Trenerne har vært Christian Tynes Hermansen og Steffen Berg. 
Treningene startet utendørs i august, og i oktober trakk vi inn i gymsalen. Det har vært godt 
oppmøte av både gutter og jenter, vi har vært rundt 10 deltagere hver trening. Vi har vært innom 
mange ulike idretter og trent på ulike basisferdigheter, både med og uten ball. Vi har også jobbet 
med lagånd, sportsånd og viktigheten av felleskapet. 
Vi har ikke deltatt i seriespill, men har vært med på to gøye turneringer. Den første turneringen var 
Sportsprofilcup i november 2022 i sørlandshallen og den andre var Vintercup i januar 2023 i 
Grimstad. Vi ser nå frem til Vintercup i Froland og seriespill sammen med 2015‐kullet våren 2023. 
  
Med vennlig hilsen 
  
Steffen 
 
 
Årsrapport for Skigruppa Tromøy IL 2023 
  
Har vært et fint år med givende treninger for store og små i skog og mark. 
  
I år som i fjor følger vi skoleruta og kjører trening annenhver mandag fra 17.30‐18.30. Vårsesongen 
avsluttes rundt påsketider og høstsesongen starter opp første uke etter høstferien. 
  
Vi er en kjempefin gjeng med gutter og jenter i aldersgruppen 1.‐6klasse. Siden i fjor har vi  doblet 
antall barn i gruppen med spesielt god rekruttering av 1. klassinger fra både Sandnes og Roligheten 
skole. Det er også en positiv gjeng foreldre som stiller opp på trening og som ikke er redde for å ta i 
et tak. Det er vi veldig glade for. 
  
En spesiell takk til Audun Wiig Folgerø  
  
I perioder uten snø har vi som utgangspunkt at vi kjører rulleski og barmarkstrening annenhver 
gang. Er det fine snøforhold innenfor ca 40 minutters kjøretid etterstreber vi trening på snø. 
  
Barmarkstreningen foregår hovedsakelig i lysløypa med og uten staver. Da er det stort sett en 
kombinasjon av kondisjon, stryke og teknikk innbakt i masse lek og moro. 
  



10 
 

Rulleskitrening har vi testet ut på ulike lokasjoner. Rundt fotballbanen/skateparken fungerer greit 
for de minste, men de litt eldre trenger litt større utfordringer. Har også prøvd oss på den nye 
sykkelstien vid Norsafe. 
 
Med nytt utstyr på rulleski, veldig bra flere som fikk prøve! 
 
Trening på snø har vi hatt både i lysløypa her på Sandnes, Froland, Vegårshei, Tvedestrand golf 
bane og Myra. Noen turer med bedre forhold og føre enn andre;) noen nye medlemmer ca 14 stk 
nå! 
  
Det er en robust gjeng som er spreke og blide uansett vær. De tar godt vare på hverandre og heier 
hverandre frem med stor iver, både når vi har morsom hinderbane‐stafett ved ski‐bua og under de 
litt tyngre treningene med intervall bakkeløp. 
  
Vi er veldig takknemlige for og gleder oss til å prøve de nye klassisk rulleskiene som er bestilt. 
  
  
Med Vennlig Hilsen Tara Helena Örbak‐Haugenes og Birgitte Holt 
Audun  wiing Folgerø  
 
 
Oppsummering 2022‐sesongen for Jenter 2013/14 ‐ fleridrett 
 
Gruppa har fokus på idrettsglede, samhold, mestring og pirre nysgjerrigheten på ulike idrettsgrener. 
Det har vært et stabilt oppmøte på mellom 12 og 18 jenter på hver økt. Det er et solid flertall av 
2014‐kullet på treningene. 
 
Vi følger skoleruta og har oppstart i månedsskiftet august/september. 
Tidspunkt: Tirsdager kl. 17‐18. Treningene har vært utendørs på Sandnes stadion, 
Vår, sommer og høst. Vi trener inne i gymsalen fra november. 
 
Aktiviteter som er gjennomført: 
Fotball, håndball, friidrett, danseleker, dødball, kanonball, innebandy, stafetter og turn med fokus 
på allsidig bevegelser. 
 
I tillegg har vi hatt deltagere på Grane Games og Arendalslekene (friidrett). Det var stor stas! 
Vi har ikke deltatt på turneringer denne sesongen (fullbooket turnering). 
 
Det er avholdt ett foreldremøte (28. feb). 
 
Vi har fra jan‐23 invitert inn jenter fra 2015‐kullet. Det har fungert meget bra. De er blitt en 
dynamisk gruppe, der de yngste har glidd fint inn i gruppa. Vi tenker at gruppa vil fokusere mer og 
mer mot fotball utover dette året. 
 
Sportslig hilsen trenerteamet 
 
Jon Haugenes 
Audun Solstad 
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Trim for eldre (60+) 
 
Eldretrimmen har pågått i mange år og samler damer og herrer i alderen ca. 70 år til eldste på 91 til 
fysisk aktivitet hver onsdag. (Kun opphold i desember og midt på sommeren.) Det har etter hvert 
blitt en fast gjeng. De fleste har vært med i mange år, mens noen dessverre har falt fra på grunn av 
alder og sykdom. Men det kommer alltid noen nye til. Stort sett stabilt frammøte med 15‐20 
personer hver uke. 
 
Hver trening varer 45 minutter med varierte øvelser med strekking og bøyning for ulike 
muskelgrupper. 15 øvelser fortløpende til egnet musikk med gamle og nye melodier som vår 
dyktige instruktør, Ole, velger ut til hver øvelse. Etterpå er det en sosial samling med kaffe, og en 
gang hver måned er det også kakeservering. 
 
8. juni dro vi i private biler til Strand hotell, Fevik, hvor vi hadde felles lunsj for 
30 deltakere. Året ble avsluttet med en koselig tilstelning på klubbhuset 7. desember med god mat, 
quiz, allsang og gode historier/underholdning. Det var også lotteri med utrolig mange gevinster, og 
hvor inntektene brukes til eldretrimmens diverse utgifter. 
 
Utdeling av årsmedaljer til 5 medlemmer. De som fikk var: 
‐ 5 år: Arnhild Skare Olsen, Laila Sævrøy og Signe Nordby 
‐ 3 år: Gerd E. Malmstein 
‐ 1 år: Bjørg Rose 
Ole Stiansen 
(mangeårig instruktør) 
Renskrevet og redigert med små tilføyelser 
Villy Berli 
 
Årsrapport for badminton 2022 
 
Badmintongruppa har bestått av: 
Leder: Willy Kristiansen 
Medlem: Erik Vågsnes 
Medlem: Reidun Johansen 
 
Trening i Tromøyhallen våren Onsdager 18.00‐19.30 for de minste 
Trening i Tromøyhallen våren Onsdager 19.30‐21.00 for voksne 
Samt treningstid på fredags kveld 
Høsten 2022 Onsdag 19.00‐20.30 for ungdom 
Høsten 2022 Onsdag 20.30‐22.00 
Andreas Sjursø har tatt mye ansvar. Og vært primus motor for badminton. 
Stabilt med folk på treningene 
Sliter med rekrutering etter coviden 
Høsten. En del nye ungdommer 
Har spilt seriespill i trimm ligaen i agder. 
Stilte på mcdonaldscup imås 22 mars 
Matheo Olsen Hanstad 
Simon Johansen Fjærli 
Vetle Andre Grindheim 
Andreas Sjursø, Roger Fredriksen, Øystein Vågsnes, Jan Kirkedam 
 
Hilsen Leder for Badminton gruppa: 
Willy Kristiansen. 
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Årsberetning barnetrim Tromøy IL 
 
I hele høst har vi holdt barnerim for barnehage barna, onsdager mellom 17.15 og 18. Antall barn har 
lagt stabilt på rundt 20‐25 barn alle i følge med foreldre. 
 
Vi har hatt meget godt oppmøte av barn i alle aldersklasser, fra de minste til de største 
førskolebarna. Fokuset har vært bevegelse og glede. Timene har holdt samme rytme over flere uker 
for å gi forutsigbarhet og trygghet. Og er delt inn i noen faste leker som oppvarming (sang, bevegelse 
og leker), hoveddel (leker, hinderløype, ballspill og frilek) og avslutning (bjørnen sover, bil og 
garasje). 
 

Liv‐Anna og Hanne 
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